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Verslag van de vergadering van de commissie Algemene Zaken, 
gehouden op 3 juni 2021 in de raadzaal.

Aanwezig:
J.P.H. Gruijters voorzitter
R.A.G van den Berkmortel lid
M.H.M.M. van Bree lid
J.J.M. Brouwers lid
M.J.T. van der Heijden lid
J.H. Strijbosch lid
M.H.A. Tijssen lid
F.L.J. van der Meijden burgemeester
J.N.F. van den Berg plv. griffier
J.H.C.M. Briels wethouder
A.J.L. Meulensteen wethouder

Afwezig:
L.M. van Heijnsbergen griffier

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering. 

2. Vaststelling van de agenda
De agenda wordt conform vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 29 april 2021.
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld.
Naar aanleiding van de toezeggingenlijst vraagt de heer Strijbosch of een eerdere vraag van 
hem over de RIB prestatieafspraken met WoCom op de toezeggingenlijst kan worden gezet.
De voorzitter zegt toe dat dit wordt geregeld.

De toezeggingenlijst wordt conform vastgesteld.

4. Ingekomen stukken en mededelingen
- RIB jaarverslag VTH 2020:

De heer van den Berkmortel vraagt of al kan worden aangegeven wat in september de 
wijzigingen worden met betrekking tot de aanpak geluidsoverlast, wat de ervaringen zijn met 
de bodycams en of bekend is wat de oorzaak is van de toename van het aantal meldingen 
over afval in buitengebied.
De heer van der Heijden vraagt of het klopt dat de 60 controles naar hondenoverlast in totaal 
500 uur hebben gekost. Hij stelt voor om in het algemeen na te gaan wat het netto resultaat 
is van controles. Een en ander moet wel in juiste verhouding blijven staan. Levert strakkere 
handhaving ook resultaten op?
De heer Brouwers vraagt aandacht voor de wildcrossers. Krijgt dat probleem voldoende 
aandacht?
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De burgemeester geeft aan dat ten aanzien van evenementen, 
geluidsnormen en controles in september een aangepast evenementenbeleid aan de raad 
wordt voorgelegd. De bodycams geven een extra veiligheidsgevoel bij de boa’s maar werken 
ook preventief.
De vele afvalmeldingen hebben waarschijnlijk te maken met het feit dat mensen vanwege 
covid meer thuis werken. In het buitengebied zijn een aantal gerichte controles uitgevoerd 
tegen crossers. Hondenoverlast blijft een hardnekkig probleem. Er worden regelmatig 
specifieke acties op gevoerd. Het handhavingsbeleid is gericht op wederkerigheid. Hij roept 
burgers ook op om meldingen te blijven doen.
Wethouder Briels zegt dat het afvalprobleem in het buitengebied mogelijk wordt veroorzaakt 
doordat meer mensen naar buiten trekken en mogelijk ook doordat de milieustraat minder 
open is.

5. Toelichting jaarrekening 2020 Ondernemersfonds Laarbeek.
Er wordt een presentatie verzorgd door enkele leden van het Ondernemersfonds
Naar aanleiding hiervan vraagt de heer Strijbosch of het batig saldo te maken heeft met het 
feit dat een aantal projecten niet zijn doorgegaan. Is er zicht op of er ondernemers financieel 
in problemen zijn gekomen vanwege corona?
De heer Rooijakkers, voorzitter van het Ondernemersfonds, geeft aan dat er door corona 
inderdaad enkele projecten niet zijn doorgegaan of uitgesteld. Dit zal de komende tijd weer 
worden ingehaald. Hij zegt geen zicht te hebben of en hoeveel ondernemers financieel in de 
problemen zijn gekomen. 

De voorzitter dankt tenslotte de leden voor de heldere presentatie.

6.  Evaluatie Ondernemersfonds Laarbeek (incl. presentatie door TOP onderzoek)
Na een korte inleiding door de heer Rooijakkers geeft mevrouw van Dijk van Top onderzoek 
een toelichting op de gehouden enquête.
Naar aanleiding hiervan vraagt de heer Strijbosch hoe groot het aandeel is van ondernemers 
die hebben aangegeven dat het Ondernemersfonds beter opgeheven kan worden.
Mevrouw van Dijk zegt dat er 1200 ondernemers zijn aangeschreven waarop 218 
ondernemers hebben gereageerd. Van de 218 hebben zich 28 ondernemers uitgesproken 
tegen het ondernemersfonds.
De heer van der Heijden vraagt wat de verbeterpunten zijn om meer ondernemers te 
betrekken bij projecten of om zelf projecten in te dienen.
De heer Rooijakkers zegt dat die vraag in de verschillende clusters al is gesteld. Zo zijn er 
verschillende werkgroepen geïnstalleerd om meer mensen te betrekken. Het is ook een 
groeimodel en mensen moeten elkaar kunnen enthousiasmeren.
De heer Tijssen zegt dat er weinig wordt teruggekeken, het gaat nu vooral over de toekomst. 
Hij mist de evaluatie. Hij vraagt naar de oorzaak van de lage respons op de enquête. Hij 
geeft aan niet tevreden te zijn over de opzet van het onderzoek.
De heer Brouwers is wel enthousiast. De leden hebben de kans gehad zich uit te spreken en 
door de meeste ondernemers is wel teruggekeken. Kleinere bedrijven zijn wat minder 
enthousiast dus die moeten nog wat extra aandacht krijgen.
De heer van Bree vindt het jammer dat de respons op de enquête zo laag was. Als er meer 
ondernemers tegen het fonds zouden zijn, dan hadden ze dit wel laten weten. Immers dat 
zou ze ook geld kunnen besparen.
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De heer Strijbosch is akkoord met voortzetting van het fonds.
De heer van der Heijden is enthousiast over het fonds. Zonder het fonds zouden er veel 
minder projecten zijn geweest. Ook kunnen nu zaken sneller op poten worden gezet. De 
communicatie over het al dan niet toekennen van projecten is ook voor het draagvlak 
belangrijk.
Wethouder Meulensteen zegt dat aan projecten voor kleine ondernemers in totaal ongeveer 
€ 22.000 subsidie is verstrekt vanuit het fonds en aan enkele projecten ook nog door de 
gemeente. Er is gekozen voor een vijfjaarlijkse evaluatie omdat daar anders ook onnodig veel 
tijd in gaat zitten. Hij miste wel de crossovers in de presentatie zoals die van arbeidsmarkt en 
onderwijs.
De heer Rooijakkers zegt dat er wel afstemming heeft plaatsgevonden met bureau TOP, maar 
TOP heeft zelf de vragen bepaald. Het is een onafhankelijk onderzoek geweest. Kleine 
ondernemers hebben zeker de aandacht, maar door corona was het lastig die te bereiken. 
Communicatie vindt altijd plaats met de aanvragers van projecten en niet in het algemeen.
Tenslotte zegt de burgemeester dat het fonds onder een moeilijk gesternte tot stand is 
gekomen. De inzet van de mensen verdient alle lof en waardering.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen.

7. Voorstel tot vaststelling van de zienswijze op de conceptbegroting 2022 
Gemeenschappelijke Regeling Senzer
De heer van den Berkmortel vraagt waarom de bijgestelde ramingen van het CPB niet 
worden gebruikt. Rekenen we ons daarmee niet te snel rijk?
De heer van Bree constateert dat wanneer de cijfers lager uitvallen dan de CPB-
berekeningen, we als gemeente aan de lat staan om het werkbedrijf extra te financieren.
Wethouder Briels zegt dat de risico’s zijn ingecalculeerd. Het aantal mensen in de bijstand is 
hier, tegen de landelijke trend in, afgenomen. Het MRE gebied is een groene vlek in 
Nederland met een groeipercentage van 2%. De CPB ramingen zijn ook positief bijgesteld 
maar geven geen regionale cijfers weer. Het is nu een bijzonder jaar geweest en 
voorspelingen zijn moeilijk te maken. 

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

8. Voorstel tot intrekking verouderde regelgeving
Op de vragen hoe in de toekomst kan worden voorkomen dat er oude regelingen niet worden 
ingetrokken antwoord de burgemeester dat het een kwestie is van integraal afstemmen. Dit 
gaat niet altijd goed bijvoorbeeld bij wisselingen van personeel. We doen ons best maar 
garanties voor de toekomst kan hij niet geven.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

9. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking
Geen mededelingen.

10. Rondvraag
Geen vragen.
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11. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 22 juli 2021.

De griffier, De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen                            J.P.H. Gruijters


